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Protokół Nr XXXVIII/1/2012 

z XXXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 25 września 2012 r.  

w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 

 

Na ustawowy stan 25 radnych w XXXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa uczestniczyło  

22 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad (lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia XXXVIII 

sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. Powitał radnych, współpracowników 

Prezydenta Miasta Rzeszowa (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu), 

Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek współdziałających  

z Miastem, Przewodniczących Rad Osiedlowych (lista obecności stanowi załącznik nr 3  

do protokołu), a także przedstawicieli radia, prasy i telewizji, przybyłych gości i mieszkańców 

miasta. 

 

 Następnie Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa przedstawił proponowany porządek 

obrad XXXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa (porządek obrad stanowi załącznik nr 4  

do protokołu). Poinformował, że wpłynęło sześć wniosków dotyczących zmiany 

proponowanego porządku obrad. Poprosił o przegłosowanie przedstawionych propozycji. 

 

1) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad 

i wprowadzenie – w punkcie 3a – projektu uchwały w sprawie zmian uchwały 

budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. /zmniejszenie dochodów Miasta o kwotę 

3 105 472/. 

 

Wniosek został przyjęty 18 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym, bez głosów 

wstrzymujących. 

 

2) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad 

i wprowadzenie – w punkcie 15a – projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XXXIII/268/2004 z dnia 28 grudnia 2004 r. dotyczącej oddania nieruchomości  

w użytkowanie. 

 



2 

 

Wniosek został przyjęty. Za przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych, 2 było przeciw, 

2 wstrzymało się od głosu. 

 

3) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad 

i wprowadzenie – w punkcie 15b – projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na zamianę nieruchomości.  

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zwrócił uwagę na fakt,  

iż temat tych terenów był niejednokrotnie omawiany i nie powinno się tej uchwały 

wprowadzać w tak pospiesznym trybie. 

 

Wniosek nie uzyskał akceptacji. Za przyjęciem wniosku głosowało 10 radnych, 6 było 

przeciw, 2 wstrzymało się od głosu.  

 

4) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad 

i wprowadzenie – w punkcie 26a – projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na użycie nazwy Rzeszów. 

 

Wniosek został przyjęty 17 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym, bez głosów 

wstrzymujących. 

 

5) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad 

i wprowadzenie – w punkcie 15c – projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości wraz z udziałem bonifikaty.  

 

Wniosek został przyjęty 18 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 

wstrzymującym. 

 

6) Wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad 

i wprowadzenie – w punkcie 15d – projektu uchwały w sprawie ustanowienia 

służebności przejazdu i przechodu.  

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (18 głosami „za”). 
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Uzupełniony porządek obrad XXXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa: 

 

1. Informacja Prezydenta Miasta o przebiegu wykonania budżetu Miasta Rzeszowa  

za I półrocze 2012 r.  

2. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa wraz z autopoprawką /druk: XXXVIII/20/2012/ 

3. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. /druk: 

XXXVIII/18/2012/. 

3a. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. 

/zmniejszenie dochodów Miasta o kwotę 3 105 472/. 

4. Uchwała w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych w 2012 r. /druk: 

XXXVIII/19/2012/. 

5. Oświadczenia i informacje. 

6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy ul. Sucharskiego w Rzeszowie na czas nieoznaczony /druk: XXXVIII/9/2012/. 

7. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Żołnierzy  

I Armii Wojska Polskiego w Rzeszowie /druk: XXXVIII/10/2012/. 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy ul. Gałęzowskiego w Rzeszowie na czas nieoznaczony /druk: XXXVIII/11/2012/. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy ul. Ofiar Katynia w Rzeszowie na czas nieoznaczony /druk: XXXVIII/12/2012/. 

10. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Morgowej 

/druk: XXXVIII/14/2012/. 

11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy Al. Wyzwolenia w Rzeszowie na czas nieoznaczony /druk: XXXVIII/15/2012/. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej  

w Rzeszowie /druk: XXXVIII/16/2012/. 

13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanych 

położonych w Rzeszowie /druk: XXXVIII/17/2012/. 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy  

ul. Forsycji w Rzeszowie. 

15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu i odstąpienia  

od przetargowego trybu zawarcia umowy /druk: XXXVIII/8/2012/. 
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15a. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/268/2004 z dnia 28 grudnia 

2004 r. dotyczącej oddania nieruchomości w użytkowanie. 

15c. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości wraz z udziałem bonifikaty. 

15d. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu. 

16. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 244/12/2012 „Pustki” na osiedlu Przybyszówka 

w Rzeszowie /druk: XXXVIII/5/2012/. 

17. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 243/11/2012 pomiędzy ulicami Krakowską  

i Dębicką na osiedlu Przybyszówka w Rzeszowie /druk: XXXVIII/6/2012/. 

18. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 198/10/2010 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 14/1/98 w rejonie ulic: Strzyżowskiej, 

Ustrzyckiej, Dukielskiej i Krośnieńskiej w Rzeszowie /druk: XXXVIII/21/2012/. 

19. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 212/24/2010 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 71/1/2004  na osiedlu „Krakowska Południe” 

pomiędzy ul. K. Lewakowskiego a ul. Zbyszewskiego w Rzeszowie /druk: 

XXXVIII/22/2012/. 

20. Uchwała w sprawie realizacji projektów w ramach Programu „Uczenie się przez całe 

życie” Leonardo da Vinci /druk: XXXVIII/2/2012/. 

21. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych na terenie Gminy Miasto 

Rzeszów przez podmioty niezaliczane do sektora finansów publicznych /druk: 

XXXVIII/3/2012/. 

22. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody Zgromadzeniu Wspólników Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej – Rzeszów Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością na zbycie nieruchomości Spółki. 

23. Uchwała w sprawie określenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu Miasta Rzeszowa za udział w działaniu 

ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym /druk: XXXVIII/4/2012/. 

24. Uchwała w sprawie przyjęcia zmian Statutu Związku Komunalnego „Wisłok” /druk: 

XXXVIII/1/2012/. 

25. Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do projektu 

„Trasy rowerowe w Polsce Wschodniej” realizowanego w ramach Osi priorytetowej 
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V: Zrównoważony rozwój potencjału turystycznego opartego o warunki naturalne, 

Działanie V.2 Trasy rowerowe Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej 

/druk: XXXVIII/13/2012/. 

26. Uchwała w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Inwestycji i Pozyskiwania 

Funduszy Unijnych Rady Miasta Rzeszowa /druk: XXXVIII/7/2012/. 

26a. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy Rzeszów. 

27. Interpelacje i zapytania. 

28. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – poinformował,  

iż Prezydent Miasta Rzeszowa nie będzie obecny na XXXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa, 

ponieważ został zaproszony do Ministerstwa Rozwoju Regionalnego, gdzie omawiane będą 

przyszłe perspektywy finansowe oraz do Ministerstwa Sprawiedliwości w celu rozmów 

dotyczących przekazania Zamku Rzeszowskiego na cele kultury. Dodał, że na czas sesji 

zastępstwo obejmie Pan Marek Ustrobiński.  

 

Ad. 1 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła informację Prezydenta 

Miasta o przebiegu wykonania budżetu Miasta za I półrocze 2012 r. (informacja stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zapytał na jakim etapie jest 

wykonanie budżetu po 8 miesiącach?  

 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – odpowiedziała: „Jeżeli chodzi  

o wydatki bieżące, to ich wykonanie utrzymuje się na normalnym poziomie 30%. Dochody 

ogółem, bez środków pomocowych są na poziomie 67%, a dochody z opłat i podatków – 64%. 

Jedynie wykonanie dochodów ze sprzedaży mienia w wysokości 5 mln zł jest wykonaniem 

poniżej planu. Wpływy z podatku dochodowego od osób prawnych plasują się na poziomie 

61%, przy czym w ubiegłym roku były na poziomie 49% więc zauważamy tendencję 

wzrostową. Również wpływy z podatku od osób fizycznych utrzymują się w normie”. 
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Radny Pan Antoni Kopaczewski – zapytał: „Czy w związku ze spadkową tendencją 

wykonania sprzedaży na terenie całego kraju, nie byłoby lepiej aby budżet na przyszły rok 

zaplanować tak, by wszystkie plany zostały wykonane”? 

 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – odpowiedziała, że jeżeli płynność 

finansowa utrzymuje się na odpowiednim poziomie, to można pozwolić na niewykonanie 

planu i jest to zjawisko powszechne, występujące we wszystkich miastach Polski. 

 

Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zaznaczył,  

że dochód z CIT-u jest zadowalający w porównaniu z  innymi miastami.  

 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – odpowiedziała: „To prawda, jednak 

należy pamiętać, że dochód z CIT-u to tylko 18 mln zł. Dynamika prezentuje się dobrze, ale 

kwotowo jest różnie. Faktycznie, w stosunku do innych miast mamy sytuację lepszą i tylko 

Katowice mają mniejsze zadłużenie niż Rzeszów”.  

 

Ad. 2 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Rzeszowa (projekt uchwały, wraz z załącznikami, stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

Następnie zgłosiła autopoprawkę do § 1 projektu uchwały (autopoprawka stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu). 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział, że ma 

wątpliwości odnośnie mostu na ul. Naruszewicza: „Skrzyżowania po obu stronach tego mostu 

– z jednej strony na ul. Szopena, a z drugiej na al. Rejtana – są trudne do zrealizowania. 

Wcześniej rozważaliśmy propozycję żeby rozszerzyć most na ul. Długosza. Trudno teraz o to 

wnioskować skoro ta inwestycja wpisana jest do WPF-u i tworzy zgraną całość, jednak  

w przyszłości będę namawiał do podjęcia uchwały o trybie wprowadzania nowych inwestycji 

do naszych planów”.  

 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział,  

że most został ponownie wprowadzony do budżetu, upłynni on ruch i w znaczny sposób 

zwiększy komfort uczestników ruchu.  
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Przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa (wraz z autopoprawką) została przyjęta 16 głosami „za”,  

bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 3 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. Następnie przedstawiła 

uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem  

i załącznikami, stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. 

została przyjęta 17 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym i przy 2 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 3a 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. /zmniejszenie dochodów 

Miasta o kwotę 3 105 472/ (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem i załącznikami, stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. 

/zmniejszenie dochodów Miasta o kwotę 3 105 472/ została przyjęta 15 głosami „za”,  

bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 4 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych w 2012 r. Następnie przedstawiła 

uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem  

i załącznikami, stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 
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Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zapytał czy  

w przyszłości ponownie będzie rozważany temat ROSIR-u?  

 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – odpowiedziała, że na następną sesję 

zostanie przygotowany projekt uchwały w sprawie ROSIR-u. 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – zapytała czego 

dokładnie będzie dotyczył ten projekt uchwały? 

 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział, że klub 

Asseco Resovia będzie grał w Lidze Mistrzów więc konieczne jest przygotowanie centrum 

prasowego, gdzie będą transmisje na żywo i konferencje prasowe. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zapytał jakie są plany 

odnośnie hali ROSIR-u i jej otoczenia? 

 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział, że część 

remontu na hali przy ul. Pułaskiego jest już zakończona, w chwili obecnej trwają prace  

na kortach tenisowych, natomiast w przyszłym roku będzie remont basenu otwartego.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych w 2012 r. została przyjęta 

jednogłośnie (19 głosami „za”). 

 

Ad. 5 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa –  zaprosiła radnych 

na Mistrzostwa Świata w Karate Tradycyjnym, które odbędą się w Łodzi 6 października br., 

gdzie oficjalnie zakończy karierę sportową. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował o zmianach 

terminów sesji pod koniec roku (tabela ze zmianami terminów sesji stanowi załącznik nr 11 

do protokołu).  
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Poinformował także o sesji uroczystej, która odbędzie się 3 października 2012 r.  

o godz. 18:00 w Filharmonii Rzeszowskiej, gdzie przyznane zostaną honorowe obywatelstwa 

dla Pana Adama Górala i Pana Marka Dareckiego.  

 

Radny Pan Antoni Kopaczewski – poprosił o przygotowanie na przyszłą sesję krótkiej 

informacji o aktualnym stanie bezrobocia na Podkarpaciu, prognozach i perspektywach. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział, że na najbliższą 

sesję zaprosi Pana Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy. 

 

Ad. 6 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy  

ul. Sucharskiego w Rzeszowie na czas nieoznaczony. Następnie przedstawił uzasadnienie  

do ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem i załącznikiem, stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy ul. Sucharskiego w Rzeszowie na czas nieoznaczony została przyjęta jednogłośnie  

(19 głosami „za”). 

 

Ad. 7 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Żołnierzy  

I Armii Wojska Polskiego w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do  

ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem i załącznikiem, stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu). 

 

Przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy  

ul. Żołnierzy I Armii Wojska Polskiego w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie  

(21 głosami „za”). 

 

Ad. 8 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy  

ul. Gałęzowskiego w Rzeszowie na czas nieoznaczony. Następnie przedstawił uzasadnienie 

do ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem i załącznikiem, stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy ul. Gałęzowskiego w Rzeszowie na czas nieoznaczony została przyjęta jednogłośnie  

(18 głosami „za”). 

 

Ad. 9 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy  

ul. Ofiar Katynia w Rzeszowie na czas nieoznaczony. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem i załącznikiem, stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy ul. Ofiar Katynia w Rzeszowie na czas nieoznaczony została przyjęta jednogłośnie  

(20 głosami „za”). 

 

Ad. 10 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Morgowej. Następnie 
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przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem  

i załącznikiem, stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Morgowej 

została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 11 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy  

Al. Wyzwolenia w Rzeszowie na czas nieoznaczony. Następnie przedstawił uzasadnienie  

do ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem i załącznikiem, stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy Al. Wyzwolenia w Rzeszowie na czas nieoznaczony została przyjęta jednogłośnie  

(17 głosami „za”). 

 

Ad. 12  

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej  

w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały, 

wraz z uzasadnieniem i załącznikiem, stanowi załącznik nr 18 do protokołu). 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zapytał o powody sprzedaży 

tej nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego.  

 

Pani Janina Załuska – Dyrektor Biura Obsługi Prawnej –  powiedziała, że „jeżeli  taka 

jest wola Rady to wniosek mógłby być tylko na poszerzenie działki. Wtedy byłoby to  

w formie bezprzetargowej i mieściłoby się w kryteriach Ustawy o gospodarce 

nieruchomościami”. 



12 

 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zgłosił poprawkę dotyczącą 

zmiany formy sprzedaży: z przetargu nieograniczonego na formę bezprzetargową.  

 

Radny Pan Robert Kultys – zaproponował, aby przesunąć głosowanie nad omawianym 

projektem uchwały, do czasu przedstawienia zapisu propozycji zmiany odnośnie formy 

sprzedaży.  

 

Wobec braku sprzeciwu, przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad. 13 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanych 

położonych w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały 

(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem i załącznikami, stanowi załącznik nr 19  

do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanych 

położonych w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (18 głosami „za”). 

 

Ad. 14 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy  

ul. Forsycji w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały 

(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem i załącznikiem, stanowi załącznik nr 20  

do protokołu). 

 

Radny Pan Robert Kultys – zapytał czy mieszkańcy okolicznych domów nie będą mieli 

pretensji o to, że przejazd został uniemożliwiony.   
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Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa  –

odpowiedział, że szeregówki powstały 20 lat temu i od tego czasu droga ta nie była 

wykorzystywana, jest porośnięta zielenią.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy  

ul. Forsycji w Rzeszowie została przyjęta 15 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym i przy  

3 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 15 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu i odstąpienia od 

przetargowego trybu zawarcia umowy. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu 

uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu i odstąpienia  

od przetargowego trybu zawarcia umowy została przyjęta 18 głosami „za”, bez głosów 

przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 15a 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/268/2004 z dnia 28 grudnia 2004 r. 

dotyczącej oddania nieruchomości w użytkowanie. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem i załącznikami, stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/268/2004 z dnia 28 grudnia 2004 r. 

dotyczącej oddania nieruchomości w użytkowanie została przyjęta jednogłośnie 20 głosami 

„za”. 
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Ad. 15c 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

wraz z udziałem bonifikaty. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały 

(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem i załącznikiem, stanowi załącznik nr 23  

do protokołu). 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, 

że na przedmiotowym terenie ma powstać Podkarpackie Centrum Biblioteczne i Edukacyjne. 

Powiedział: „Działka na chwilę obecną znacznie się powiększa dzięki czemu daje to większe 

możliwości dla Biblioteki i „Małego Kopernika”. Centrum, które powstanie będzie się na tle 

kraju bardzo wyróżniać”.  

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zapytał czy Miasto będzie 

miało udział w Podkarpackim Centrum Bibliotecznym i Edukacyjnym oraz czy są jakieś 

plany odnośnie włączenia innych bibliotek rzeszowskich, takich jak np. Pedagogiczna 

Biblioteka Publiczna? 

 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – odpowiedział, 

iż według prawa Biblioteka Pedagogiczna jest placówką oświatową, a Biblioteka Miejska – 

instytucją kultury. Dodał, że projekt włączenia był analizowany na szczeblu centralnym, 

jednak nie został zaakceptowany i prawnie nie ma takich możliwości.   

 

Radna Pani Krystyna Wróblewska – powiedziała: „Na chwilę obecną wszystkie 

rzeszowskie biblioteki są na bardzo wysokim poziomie, zbiory są skomputeryzowane, jednak 

Biblioteka Miejska działa w dwóch miejscach dlatego zostaną one połączone”.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości wraz z udziałem bonifikaty została przyjęta jednogłośnie 19 głosami „za”. 
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Ad. 15d 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu. Następnie 

przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem  

i załącznikiem, stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu została przyjęta 

jednogłośnie 20 głosami „za”. 

 

Ogłoszono 10 minutową przerwę. 

 

 

Ad. 16 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 244/12/2012 „Pustki” na osiedlu Przybyszówka w Rzeszowie. Następnie 

przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem  

i załącznikiem graficznym, stanowi załącznik nr 25 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 244/12/2012 „Pustki” na osiedlu Przybyszówka  

w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Ad. 17 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 243/11/2012 pomiędzy ulicami Krakowską i Dębicką na osiedlu 

Przybyszówka w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały 

(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem i załącznikiem graficznym, stanowi załącznik nr 26 

do protokołu). 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 243/11/2012 pomiędzy ulicami Krakowską i Dębicką 

na osiedlu Przybyszówka w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie 16 głosami „za”. 

 

Ad. 18 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Nr 198/10/2010 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 14/1/98 w rejonie ulic: Strzyżowskiej, Ustrzyckiej, 

Dukielskiej i Krośnieńskiej w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie  

do ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem i załącznikami 

graficznymi, stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie w sprawie uchwalenia zmiany Nr 198/10/2010 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 14/1/98 w rejonie ulic: Strzyżowskiej, Ustrzyckiej, 

Dukielskiej i Krośnieńskiej w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie 18 głosami „za”. 

 

Ad. 19 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia zmiany Nr 212/24/2010 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 71/1/2004  na osiedlu „Krakowska Południe” 

pomiędzy ul. K. Lewakowskiego a ul. Zbyszewskiego w Rzeszowie. Następnie przedstawiła 

uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem  

i załącznikami graficznymi, stanowi załącznik nr 28 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 212/24/2010 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 71/1/2004  na osiedlu „Krakowska Południe” 

pomiędzy ul. K. Lewakowskiego a ul. Zbyszewskiego w Rzeszowie została przyjęta 

jednogłośnie 17 głosami „za”. 
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Ad. 20 

Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Oświaty, Opieki Społecznej  

i Osób Niepełnosprawnych – przedstawił projekt uchwały w sprawie realizacji projektów  

w ramach Programu „Uczenie się przez całe życie” Leonardo da Vinci. Następnie przedstawił 

uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem  

i załącznikiem, stanowi załącznik nr 29 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie realizacji projektów w ramach Programu „Uczenie się przez całe 

życie” Leonardo da Vinci została przyjęta jednogłośnie 18 głosami „za”. 

 

 

Ad. 21 

Pan Henryk Wolicki – Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Oświaty, Opieki Społecznej  

i Osób Niepełnosprawnych – przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli, szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych na terenie Gminy Miasto Rzeszów przez podmioty niezaliczane do sektora 

finansów publicznych. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 30 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych na terenie Gminy Miasto Rzeszów 

przez podmioty niezaliczane do sektora finansów publicznych została przyjęta jednogłośnie 

20 głosami „za”. 

 

Ad. 22 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody Zgromadzeniu Wspólników Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej – Rzeszów Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

na zbycie nieruchomości Spółki. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu 

uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 31 do protokołu). 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody Zgromadzeniu Wspólników Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej – Rzeszów Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

na zbycie nieruchomości Spółki została przyjęta jednogłośnie 20 głosami „za”. 

 

Ad. 24 

Pan Artur Kondrat – Dyrektor Wydziału Organizacyjno – Administracyjnego  Miasta 

Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian Statutu Związku 

Komunalnego „Wisłok”. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały 

(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem i załącznikiem, stanowi załącznik nr 32  

do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie przyjęcia zmian Statutu Związku Komunalnego „Wisłok” została 

przyjęta 16 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 

 

c.d. Ad. 12  

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały (wraz z poprawkami) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  

nieruchomości niezabudowanej położonej w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie 

do ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 33 

do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej 

położonej w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie 18 głosami „za”. 

 

Ad. 23 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 
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ochotniczych straży pożarnych z terenu Miasta Rzeszowa za udział w działaniu ratowniczym 

lub szkoleniu pożarniczym. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały 

(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 34 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie określenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu Miasta Rzeszowa za udział  

w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym została przyjęta jednogłośnie  

18 głosami „za”. 

 

Ad. 26 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Inwestycji i Pozyskiwania Funduszy 

Unijnych Rady Miasta Rzeszowa. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu 

uchwały (projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Inwestycji i Pozyskiwania 

Funduszy Unijnych Rady Miasta Rzeszowa została przyjęta 18 głosami „za”,  bez głosów 

przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 25 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do projektu „Trasy 

rowerowe w Polsce Wschodniej” realizowanego w ramach Osi priorytetowej V: 

Zrównoważony rozwój potencjału turystycznego opartego o warunki naturalne, Działanie V.2 

Trasy rowerowe Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej. Następnie przedstawił 

uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik nr 36 do protokołu). 

 

Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poprosił  

o objaśnienie przebiegu trasy rowerowej. 
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Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział,  

że rzeszowski odcinek będzie prowadził od Malawy, wzdłuż ul. Słocińskiej, następnie przez 

ul. Leszka Czarnego, ul. Zygmunta Starego, ul. Jana Olbrachta, ul. Kopisto,  

al. Niepodległości, ul. Orzeszkowa, pod Dworzec Kolejowy. Dodał, że kolejne ulice, wzdłuż 

których przebiegać będą trasy rowerowe to: ul. Zwięczycka,  ul. Borowa, ul. Leśna, a dalsze 

odcinki realizowane będą przez Gminę Boguchwała.  

 

Radny Pan Stanisław Ząbek – zapytał czy jest możliwość przedłużenia wyznaczonej trasy 

rowerowej od Żwirowni, wzdłuż linii Strugu ponieważ w przyszłym roku będzie tam 

zakończony remont drogi.  

 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział,  

że w ramach tego projektu nie można dodać nowych szlaków. Trasa ma biec przez 

najciekawsze miejsca kulturowe i przyrodnicze więc nie ma możliwości zrealizowania 

dodatkowych tras. Wyjaśnił, że Prezydent Miasta Rzeszowa podczas spotkań z mieszkańcami 

omawia różne wnioski odnośnie nowych ścieżek rowerowych i będą one brane pod uwagę 

osobno, poza omawianym projektem uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasto Rzeszów do projektu 

„Trasy rowerowe w Polsce Wschodniej” realizowanego w ramach Osi priorytetowej V: 

Zrównoważony rozwój potencjału turystycznego opartego o warunki naturalne, Działanie 

V.2 Trasy rowerowe Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej została przyjęta 20 

głosami „za”,  bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 26a 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy Rzeszów. Następnie przedstawił 

uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem  

i załącznikami, stanowi załącznik nr 37 do protokołu). 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy Rzeszów została przyjęta 

jednogłośnie 18 głosami „za”. 

 

Ad. 27 

Radny Pan Stanisław Ząbek – złożył pisemnie interpelację o treści: 

„Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracam się po raz kolejny z bardzo uprzejmą prośbą o wydanie stanowczych poleceń 

odnośnie przebudowy mostku (przepustu) w Al. Sikorskiego nr domów 145 – 187. Przepust 

ten łączy boczną drogę z Al. Sikorskiego. Przy tej drodze znajduje się ok. 40 domostw. 

Historia tego murowanego, wgniecionego w dno rowu niedrożnego przepustu sięga ok. 60 lat. 

Moje starania (3 interpelacje) w tej sprawie do chwili obecnej są nieskuteczne. Prywatność 

przepustu nie istnieje, bowiem właściciele wymarli bezpotomnie (lub są inwalidami). 

 

Załączniki: 2 fotografie obrazujące stan istniejący. 

Z wyrazami szacunku, 

Stanisław Ząbek 

PS. Do czasu przebudowy Al. Sikorskiego proponuję przebudowę w formie prowizorki 

(używane rury bez budowy przyczółków)”.   

 

Radni: Pan Jerzy Cypryś i Pan Witold Walawender – złożyli pisemnie interpelację  

o treści: 

„Proszę o wyjaśnienie sytuacji, iż drużyna koszykówki dziewcząt (AZS) występująca  

w ekstraklasie odbywa mecze w Łańcucie, a nie w Rzeszowie”.  

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – zwróciła uwagę na 

fakt, że jest duży deficyt olimpijczyków na Podkarpaciu. Dodała, że jest w Rzeszowie 

Gimnazjum i Liceum Sportowe, natomiast brakuje Przedszkola i Szkoły Podstawowej  

o profilu sportowym. 

 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział,  

że dotacje sportowe będą skupione w pierwszej kolejności na te dyscypliny, które mają szanse 
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osiągnąć sukces. Ponadto dodał: „Przede wszystkim chcemy, aby jak najwięcej osób ćwiczyło 

w klubach sportowych, a nie promować olimpijczyków”.  

 

Radni: Pan Jerzy Cypryś i Pani Jadwiga Stręk – złożyli pisemnie interpelację o treści:  

„Proszę o przedstawienie stanowiska Pana Prezydenta i wniosków dla kierunków działania 

wynikających ze spotkania w Urzędzie Wojewódzkim w sprawie zmian granic, które odbyło 

się w środę, 19 września 2012 r.”  

 

Radni: Pan Jerzy Cypryś i  Pani Jadwiga Stręk – złożyli pisemnie interpelację o treści: 

„Proszę o przekazanie informacji na temat zajęcia pasa drogowego przy ul. Piłsudskiego 

przez inwestora budującego Galerię na cele składu budowlanego zabezpieczenia budowy 

centrum i inne wzdłuż dojazdu na Wiadukt Śląski. Proszę o informacje na temat zasad 

udostępnienia, opłat z tym związanych i podmiotów zajmujących ten pas drogowy”.      

 

Radny Pan Marek Strączek – złożył pisemnie wniosek o treści: 

„W związku z interwencjami mieszkańców składam wniosek o uporządkowanie kanalizacji 

deszczowej budynków przy ul. Asnyka 2, Piłsudskiego 33, Ofiar Getta 6 i Sobieskiego 9. 

Mieszkańcy skarżą się na zalewanie piwnic po większych opadach deszczu”.  

 

Radni: Pan Waldemar Wywrocki, Pan Czesław Chlebek, Pan Bogusław Sak, Pan 

Grzegorz Budzik, Pan Witold Walawender, Pan Mirosław Kwaśniak, Pan Stanisław 

Ząbek, Pan Wiesław Buż – złożyli pisemnie wniosek o treści: 

„Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracamy się z uprzejmą prośbą o zabezpieczenie w budżecie na rok 2013 rok kwoty  

400 000 zł na remont otoczenia Szkoły Podstawowej nr 1 w Rzeszowie. Jest to najstarsza 

szkoła podstawowa w Rzeszowie, będąca w samym centrum miasta. Nasz wniosek  

w szczególności dotyczy remontu boisk sportowych, które powinny być wykonane zgodnie  

z obowiązującymi, przyjętymi przez Pana Prezydenta standardami, w trosce  

o bezpieczeństwo uczniów oraz właściwy rozwój sportu w Rzeszowie.  

Pozostajemy z poważaniem”. 
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Radny Pan Waldemar Wywrocki – złożył pisemnie wniosek o treści:  

„Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z wieloma prośbami mieszkańców osiedla Staroniwa zwracam się z prośbą  

o zamontowanie Progu Wyspowego na ul. Staroniwskiej pomiędzy ul. Batalionów Chłopskich 

a skrętem w ul. Strzelniczą. 

Jest to prosty odcinek drogi, gdzie notorycznie przekraczana jest dozwolona prędkość,  

a to stwarza wielkie niebezpieczeństwo dla pieszych. W miesiącu czerwcu 2012 r. miał 

miejsce w tej okolicy groźny wypadek gdzie mieszkaniec naszego osiedla odniósł uraz 

kręgosłupa.”  

 

Radny Pan Waldemar Wywrocki – złożył pisemnie wniosek o treści:  

„Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z wieloma prośbami mieszkańców osiedla Staroniwa zwracamy się z prośbą  

o zamontowanie na chodniku przy ul. Staroniwskiej barier ochraniających pieszych  

w następujących miejscach: 

- okolice ul. Drukarskiej – dojście do przystanku MPK- po stronie południowej;  

- okolice łuku drogi przy ul. Staroniwskiej 155- po stronie północnej. 

Zwracam się również z prośbą o zamontowanie wielkoformatowych znaków po obydwu 

stronach ul. Staroniwskiej z ograniczeniem prędkości. Lokalizacja uzgodniona jest  

z właścicielami działek przy ul. Staroniwskiej.” 

 

 

Ad. 28  

Radny Pan Antoni Kopaczewski – zwrócił uwagę na fakt, iż w przyszłości zasadnym 

byłoby zainstalowanie wind w blokach 4 i 5 – piętrowych. Wyjaśnił, iż windy te ułatwiłyby  

i poprawiły funkcjonowanie wielu starszych i niepełnosprawnych osób, a inwestycja ta 

stworzyłaby dodatkowe miejsca pracy.  Dodał, że działanie to byłoby prekursorem w skali 

kraju.  
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Na XXXVIII sesji odbytej w dniu 25 września 2012 roku Rada Miasta Rzeszowa podjęła 

następujące uchwały: 

1. Uchwała Nr XXXVIII/733/2012 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa.  

2. Uchwała Nr XXXVIII/734/2012 w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 

Rzeszowa na 2012 r.  

 

3. Uchwała Nr XXXVIII/735/2012 w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 

Rzeszowa na 2012 r.  

4. Uchwała Nr XXXVIII/736/2012 w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych 

w 2012 r.  

5. Uchwała Nr XXXVIII/737/2012 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy ul. Sucharskiego w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 

6. Uchwała Nr XXXVIII/738/2012 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej 

przy ul. Żołnierzy I Armii Wojska Polskiego w Rzeszowie.  

7. Uchwała Nr XXXVIII/739/2012 w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. Gałęzowskiego w Rzeszowie na 

czas nieoznaczony.  

8. Uchwała Nr XXXVIII/740/2012 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy ul. Ofiar Katynia w Rzeszowie na czas nieoznaczony.  

9. Uchwała Nr XXXVIII/741/2012 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej 

w Rzeszowie przy ul. Morgowej.  

10. Uchwała Nr XXXVIII/742/2012 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy Al. Wyzwolenia w Rzeszowie na czas nieoznaczony.  

11. Uchwała Nr XXXVIII/743/2012 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości niezabudowanych położonych w Rzeszowie.  

12. Uchwała Nr XXXVIII/744/2012 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonej przy ul. Forsycji w Rzeszowie.  

13. Uchwała Nr XXXVIII/745/2012 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

najmu i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy.  

14. Uchwała Nr XXXVIII/746/2012 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/268/2004  

z dnia 28 grudnia 2004 r. dotyczącej oddania nieruchomości w użytkowanie.  

http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13501,uchwala-nr-xxxviii7332012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13503,uchwala-nr-xxxviii7342012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13504,uchwala-nr-xxxviii7352012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13505,uchwala-nr-xxxviii7362012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13506,uchwala-nr-xxxviii7372012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13507,uchwala-nr-xxxviii7382012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13508,uchwala-nr-xxxviii7392012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13509,uchwala-nr-xxxviii7402012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13510,uchwala-nr-xxxviii7412012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13511,uchwala-nr-xxxviii7422012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13512,uchwala-nr-xxxviii7432012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13513,uchwala-nr-xxxviii7442012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13514,uchwala-nr-xxxviii7452012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13515,uchwala-nr-xxxviii7462012.html
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15. Uchwała Nr XXXVIII/747/2012 w sprawie wyrażenie zgody na sprzedaż  

w drodze bezprzetargowej nieruchomości, wraz z udzieleniem bonifikaty.  

16. Uchwała Nr XXXVIII/748/2012 w sprawie ustanowienia służebności przejazdu  

i przechodu.  

17. Uchwała Nr XXXVIII/749/2012 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 244/12/2012 „Pustki”  

na osiedlu Przybyszówka w Rzeszowie.  

18. Uchwała Nr XXXVIII/750/2012 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 243/11/2012 pomiędzy 

ulicami Krakowską i Dębicką na osiedlu Przybyszówka w Rzeszowie.  

19. Uchwała Nr XXXVIII/751/2012 w sprawie uchwalenia zmiany Nr 198/10/2010 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 14/1/98 w rejonie ulic: 

Strzyżowskiej, Ustrzyckiej, Dukielskiej i Krośnieńskiej w Rzeszowie.  

20. Uchwała Nr XXXVIII/752/2012 w sprawie uchwalenia zmiany Nr 212/24/2010 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 71/1/2004 na osiedlu 

„Krakowska Południe” pomiędzy ul. K. Lewakowskiego a ul. Zbyszewskiego  

w Rzeszowie.  

21. Uchwała Nr XXXVIII/753/2012 w sprawie realizacji projektów w ramach Programu 

„Uczenie się przez całe życie” Leonardo da Vinci.  

22. Uchwała Nr XXXVIII/754/2012 zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania  

i rozliczania dotacji dla przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych  

na terenie Gminy Miasto Rzeszów przez podmioty niezaliczane do sektora finansów 

publicznych.  

23. Uchwała Nr XXXVIII/755/2012 w sprawie wyrażenia zgody Zgromadzeniu 

Wspólników Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej – Rzeszów Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością na zbycie nieruchomości Spółki.  

24. Uchwała Nr XXXVIII/756/2012 w sprawie przyjęcia zmian Statutu Związku 

Komunalnego „Wisłok”.  

25. Uchwała Nr XXXVIII/757/2012 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości niezabudowanej położonej w Rzeszowie.  

26. Uchwała Nr XXXVIII/758/2012 w sprawie określenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu Miasta Rzeszowa 

za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym.  

http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13516,uchwala-nr-xxxviii7472012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13517,uchwala-nr-xxxviii7482012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13518,uchwala-nr-xxxviii7492012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13519,uchwala-nr-xxxviii7502012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13520,uchwala-nr-xxxviii7512012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13521,uchwala-nr-xxxviii7522012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13522,uchwala-nr-xxxviii7532012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13523,uchwala-nr-xxxviii7542012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13524,uchwala-nr-xxxviii7552012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13525,uchwala-nr-xxxviii7562012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13526,uchwala-nr-xxxviii7572012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13527,uchwala-nr-xxxviii7582012.html
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27. Uchwała Nr XXXVIII/759/2012 w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji 

Inwestycji i Pozyskiwania Funduszy Unijnych Rady Miasta Rzeszowa.  

28. Uchwała Nr XXXVIII/760/2012 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy 

Miasto Rzeszów do projektu „Trasy rowerowe w Polsce Wschodniej” realizowanego 

w ramach Osi priorytetowej V: Zrównoważony rozwój potencjału turystycznego 

opartego o warunki naturalne, Działanie V.2 Trasy rowerowe Programu Operacyjnego 

Rozwój Polski Wschodniej.  

29. Uchwała Nr XXXVIII/761/2012 w sprawie wyrażenia zgody na użycie nazwy 

Rzeszów.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Obrady trwały od godz. 9
10

 do godz. 11
15

. 

 

 

 

                                                                                        Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miasta Rzeszowa 

 

Protokołowała:                                                                Andrzej Dec 

 

Magdalena Kruk 

 

 

Sprawdził: 

               

    Dyrektor  

Biura Rady Miasta Rzeszowa 

 

         Mirosław Kubiak 

  

 

 

http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13528,uchwala-nr-xxxviii7592012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13529,uchwala-nr-xxxviii7602012.html
http://bip.erzeszow.pl/rada-miasta-rzeszowa/vi-kadencja-rady-miasta-2010-2014/sesje-vi-kadencji-rady-miasta/2012/xxxviii-sesja-25-wrzesnia-2012-r/13530,uchwala-nr-xxxviii7612012.html

